
Lov om motorferdsel i utmark og vassdrag  
– Planutvalgets evaluering av overføring av ansvarsomra det  

 Innspill – merknad fra Fjellstyret v/Edgar Enge, tas med videre i evalueringen. 

 

Evalueringstemaer: 

1. Saksutredningene 

 Saksutredningene er godt utarbeidet, saklige og gode begrunnelser fra administrasjonen. 

 

2. Råd og veiledning utover saksutredningene 

 Råd og veiledning, nyttig at saksbehandler er til stede på møtene. Får raskt avklart evt. 

uklarheter. 

3. Saksbehandlingstid 

 Flere søknader kommer i siste liten.  Kommunen bør vurdere om at det skal innføres en søknads 

frister for generelle søknader?   F.eks. at det settes tydelige frister før ulike sesonger. Eks. to 

søknadsfrister i året. Før vintersesong og barmarksesong? 

 Mtp. innføring av søknadsfrist – her må kommunen være litt åpne for de som ikke pleier å søke, 

de som søker kun en gang  

 Tydeligere ovenfor enkelte søkere (de faste) at de må søke tidligere, inkl. avklare traseer. Mtp. at 

sakene behandles av planutvalget og de har møte 1. gnag per mnd. 

4. Andre tema 

 De som ferdes i mye fjellet har ikke opplevd/registrer ulovlig kjøring i fjellet. 

 Det er observert noe merkelig kjørespor i fjellet.  

Kommentar fra landbrukskontoret: Opplysninger om merkelige kjørespor var oppe i et tidligere 

møte og Landbrukskontoret undersøkte om Oppsynet hadde kjennskap til dette, noe de ikke 

hadde. Ellers informerte Landbrukskontoret om at det foretas registrering av jerv i Øyerfjellet 

utover vinteren og at disse registeringene foregår utenfor vanlige traseer.  


